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SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
w dniu 20.12.2018 

Proszę o infom1acj ę w sprawie planowanych czynności . wzglądem terenów 

usytuowanych na wyspie w Koźlu . 

Proszę o uwzględnienie w odpowiedzi poniższych zapyta!'t: 

1. Czy planowane jest przejęcie wspomnianych terenów od KOWR przez 

gminę Kędzierzyn-Koźle i jakie są ewentualne możliwości. 

2. Czy istnieje koncepcja zagospodarowania przedmiotowycb terenów. 

3. Proszę o informację na temat dalszego ciągu sprawy dotyczącej remontu 

dróg na terenie kozielskiej Wyspy . . 

Podstawą do zadania pytania jest otrzyl'nana przeze mnie korespondencja 

pomiędzy Panią ta •••••• i Dyrektorem •••• pIsmo 

nr. OPO.WKUR.SMBNW.4201.28.2018.AZi.2 z dnia 9.02.2018 r. , w 

którym autor wspomina o możliwym dofinansowaniu remontu do kwoty 

500 tys. zł , uzależnionym od decyzji Dyrektora Generalnego KOWR. 

Zapytania o powyższe zadawane były na spotkan iach z mieszk311c31ll1 

osiedli Stare Miasto i Zachód. 

(podpis) 


